
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 4.4.2024 kl. 20-22.15 
 

Deltagere: Morten, Simon, Kamilla, Thomas, Hans Erik, Lars og Jesper  

Afbud: Dan  

 

Dagsorden Referat 

1) Siden sidst (30 min) 

● GF 
● Vaskerum 
● Bane 1 
● Dreyer 

● Øl-rum 

Fint afviklet generalforsamling. Der var godt 40 deltagere.  
Vaskerummet er næsten færdigt. Der mangler kun et bord og reol, der 
snarest sættes op, ligesom der skal indkaldes til et møde med RHK og 
REHK, for koordineringen af brugen. 
Bane 1 forløber planmæssigt, og der mangler kun fyld på stierne, og 
montering af de sidste lamper.  
RFC kontaktes for muligvis at sætte et kamera op i ølrummet, samt et skilt 
om overvågning. 

2) Sport (30 min) 
● Ikast 
● Træner opstart 

● SFS 
● Get Movin’ 
● OB kontingent 

● Klima liga 
● Generelt 

 Der er rekord-tilmelding til Ikast med ca 190 spillere, ledere og træning og 16 
hold. 
14.3.2024 Fin tilslutning, men næste år skal det ikke ligge på en 
træningsaften for senior.  
SFS - samarbejdet er blevet snakket igennem på et møde 3.4.2024, og der 
er kommet klarhed over kommandovejen.  
Get Movin kører godt og er i fuld sving v. Kamilla og Ditte. Fælles træning 
den første fredag i maj fra u7 til u17 på damesiden. 
Der er takket nej tak til klima liga.   
Oldboyskontingentet er vendt og bestyrelsen finder det helt fair at under 55 
ikke er berettiget til at betale fodboldfitness kontingent. Vinterkontingent og 
foldboldfitness kontingent drøftes på et kommende møde for justering til den 
kommende sæson. 

3) Opsamling møde RFC (15 min) 
● Repræsentantskabsmøde 

Jesper har haft et godt møde med Klaus Svendsen på baggrund af 
repræsentantskabsmødet. 
 
Repræsentantskabsmødet er 15.4.kl 18. André, Jesper og Simon deltager. 

4) Tøjaftale (15 min) Vi går videre med Unisport som samarbejdspartner på tøj og materialer fra 
1.7. 2024 

5) Tulipanfest (30 min) 
● Arbejdsfordeling 
● Tulipanvogn 
● Preben jubilæum/afsked 

● Div. Tulipanfest 

Der bliver sendt en liste ud med opgaver til forskellige afdelinger 
U8 årgangen er ansvarlig for udarbejdelsen af vognen. 
Der afholdes RiberCup på RFC anlægget. 

6) Evt. Vi arbejder på at optimere vores registrering af nye medlemmer  

 


